
EET je pro malé podnikatele zátěží, velké firmy ji dokáží obelstít 

 

10. 10. 2019 

I když otec myšlenky elektronické evidence tržeb Andrej Babiš i jeho nástupkyně Alena 

Schillerová tvrdili, že systém EET se nedá obejít a je naprosto bezpečný, dvě firmy z 

Ostravska dokázaly, že to zdaleka není pravda. A možná nejsou jediné. 

 

Podle policie se do systému EET dvě firmy z Ostravska nabouraly a posílaly státu zkreslené 

informace o dosažených tržbách. Šlo o firmy, které v Česku provozují obchodní řetězec s 

desítkami prodejen a zaměstnanců, i internetový obchod. Vedení firem si podle policie najalo 

počítačového experta, aby prolomil pokladní systém odesílající informace o tržbách. Podle 

Podnikatelských odborů je to další důkaz, že pro velké firmy není EET žádným velkým 

problémem, protože dokonce systém dokáží i obejít. „Zatímco pro drobné podnikatele je 

elektronická evidence tržeb opravdovou zátěží. A jsou také jediní, na koho byla ve skutečnosti 

zacílena,“ prohlásil šéf Podnikatelských odborů Radomil Bábek. 
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